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PROTOKÓŁ NR XIX/2020 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 29 maja 2020 roku 

 

XIX Sesję Rady Gminy otworzyła o godz. 9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta 

Regulska 

Zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 02.03.2020 o szczególnych rozwiązaniach, związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 i innych chorób zakaźnych oraz 

wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw / Dz.U z 2020 r.poz 374 

ze zm./ - posiedzenie odbyło się za pomocą wideokonferencji a głosowanie przeprowadzono 

zdalnie za pomocą portalu e-sesja. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Radosław Jankiewicz 

2. Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

3. Krzysztof Kmiecik 

4. Andrzej Krzesłowski 

5. Henryk Łoposzko 

6. Adrian Łukowicz 

7. Wiesław Muraczewski 

8. Łukasz Orfin 

9. Adam Raś 

10. Elżbieta Regulska 

11. Robert Sala 

12. Czesław Stadnik 

13. Wiesław Szwed 

14. Anna Trojanowska-Zochniak 

15. Jarosław Zawisza 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XIX sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.  Odczytała klauzulę RODO. 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Proszę Państwa,  zgodnie z 

paragrafem 31 Statutu Gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Mam wniosek o wycofanie uchwały w sprawie w 

nadania nazw ulicom we wsi Tyniec Mały i w to miejsce wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 

w nadania  nazw ulicom we wsi Tyniec Mały - z propozycją zmienionych nazw ulic. 

[Wpisz cytat z dokumentu albo 

podsumowanie interesującej kwestii. Pole 

tekstowe można umieścić w dowolnym 

miejscu w dokumencie. Użyj karty 

Narzędzia pól tekstowych, aby zmienić 

formatowanie pola tekstowego cytatu.] 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek do porządku obrad. Wycofanie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Tyniec 

Mały. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, 

Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-

Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Wiesław Muraczewski, Robert Sala 

 

b) Wniosek do porządku obrad. Wprowadzenie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom we wsi 

Tyniec Mały. (w pkt. 16 usuniętej uchwały - zmienione nazwy ulic) 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek do porządku obrad. Wprowadzenie w pkt. 16 usuniętej uchwały : Podjęcie uchwały w 

sprawie nadania nazw ulicom we wsi Tyniec Mały. (zmienione nazwy ulicy).  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Wiesław Muraczewski, Robert Sala 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12)Radosław Jankiewicz, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian 

Łukowicz, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna 

Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (3) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Wiesław Muraczewski, Robert Sala 

Porządek obrad przyjęto i wyglądał następująco:  

1. Otwarcie XIX Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/525/05 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 

maja 2005 r. w sprawie rozwiązania Gminnego Zespołu Szkół w Kobierzycach i wyodrębnienia 

jednostek organizacyjnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/772/18 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 29 

czerwca 2018 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bielanach Wrocławskich. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/390/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Pustkowie Żurawskim. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/577/14 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

28 marca 2014 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Tyńcu Małym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/235/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 4 

marca 2016 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wysokiej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na 

obszarze Gminy Kobierzyce.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Gminy Kobierzyce nr 

XVII/171/03 z dnia 23 października 2003r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części obrębów Bielany Wrocławskie i Wysoka. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Gminy Kobierzyce nr 

XVI/156/03 z dnia 25 września 2003r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego odcinka drogi wojewódzkiej Bielany - Łany - Długołęka w północno-wschodniej 

części obrębu Bielany Wrocławskie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Tyniec Mały. 

17. Interpelacje radnych. 

18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

19. Zapytania radnych i sołtysów. 

20. Wnioski i sprawy różne. 

21. Komunikaty Przewodniczącej. 

22. Zakończenie obrad.                                                                 

 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 



4/14 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) Wiesław Muraczewski, NIEOBECNI (1) Robert Sala 

 

Ad.4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska odczytała informację o działaniach 

międzysesyjnych /załącznik nr 1/ 

 

Ad.5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przedstawił sprawozdanie z bieżącej działalności   

/załącznik nr 2/ 

 

6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/525/05 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 19 

maja 2005 r. w sprawie rozwiązania Gminnego Zespołu Szkół w Kobierzycach i wyodrębnienia 

jednostek organizacyjnych. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 
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NIEOBECNI (1) Robert Sala 

 

Uchwała nr XIX/371/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/525/05 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 19 maja 2005 r. w sprawie rozwiązania Gminnego Zespołu Szkół w 

Kobierzycach i wyodrębnienia jednostek organizacyjnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

7.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/772/18 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 29 

czerwca 2018 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bielanach Wrocławskich. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) Robert Sala 

Uchwała nr XIX/372/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XL/772/18 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bielanach 

Wrocławskich. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

8.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/390/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 22 

marca 2013 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Pustkowie Żurawskim. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta 

Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Robert Sala 

Uchwała nr XIX/373/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/390/13 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 marca 2013 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Pustkowie 

Żurawskim. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

9.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/577/14 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 

marca 2014 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Tyńcu Małym. 
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Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji ds. 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej Krzesłowski, 

Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta 

Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza, 

NIEOBECNI (1)Robert Sala 

 

Uchwała nr XIX/374/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/577/14 

 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 marca 2014 r.  

w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Tyńcu Małym. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/235/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 4 

marca 2016 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wysokiej. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Jarosław Zawisza: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, Elżbieta Regulska, 

Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

BRAK GŁOSU (1) Adrian Łukowicz, NIEOBECNI (1) Robert Sala 

 

Uchwała nr XIX/375/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XV/235/16 

Rady Gminy Kobierzyce z dnia 4 marca 2016 r. 

w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wysokiej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

11.Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy 

Kobierzyce. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza, 

NIEOBECNI (1) Robert Sala 

Uchwała nr XIX/376/2020 w sprawie aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

na obszarze Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

12.Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza, 

NIEOBECNI (1)Robert Sala 

Uchwała nr XIX/377/2020 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

13.Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Gminy Kobierzyce nr 

XVII/171/03 z dnia 23 października 2003r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części obrębów Bielany Wrocławskie i Wysoka. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Robert Sala 

 

Uchwała nr XIX/378/2020 w sprawie odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Gminy Kobierzyce 

nr XVII/171/03 z dnia 23 października 2003r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części obrębów Bielany Wrocławskie i Wysoka. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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14.Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Gminy Kobierzyce nr 

XVI/156/03 z dnia 25 września 2003r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego odcinka drogi wojewódzkiej Bielany - Łany - Długołęka w północno-wschodniej części 

obrębu Bielany Wrocławskie. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, Andrzej 

Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, Adam Raś, 

Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1)Robert Sala 

 

Uchwała nr XIX/379/2020 w sprawie odpowiedzi na skargę na uchwałę Rady Gminy Kobierzyce 

nr XVI/156/03 z dnia 25 września 2003r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego odcinka drogi wojewódzkiej Bielany - Łany - Długołęka w 

północno-wschodniej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

15.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, 

Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, 

Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza 

NIEOBECNI (1) Robert Sala 

 

Uchwała nr XIX/380/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

16.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Tyniec Mały. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?   

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o naciśnięcie 

przycisku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Radosław Jankiewicz, Apolonia Kasprzyk-Czepielinda, Krzysztof Kmiecik, 

Andrzej Krzesłowski, Henryk Łoposzko, Adrian Łukowicz, Wiesław Muraczewski, Łukasz Orfin, 

Adam Raś, Elżbieta Regulska, Czesław Stadnik, Wiesław Szwed, Anna Trojanowska-Zochniak, 

Jarosław Zawisza, NIEOBECNI (1) Robert Sala 

 

Uchwała nr XIX/381/2020 w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

17. Interpelacje radnych. 

Brak. 

 

18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

Brak. 

 

19. Zapytania radnych i sołtysów. 

 

Poruszono następujące sprawy: 

Radny Wiesław Muraczewski - potrzeba otwarcia ośrodków zdrowia dla mieszkańców / ośrodki 

zamknięte w związku z COVID -19/  

Radny Czesław Stadnik - dom opieki dziennej a ewentualna zmiana przeznaczenia .  

Radny Adam Raś- frekwencja w uruchomionych  przedszkolach i szkołach . 

Apolonia Kasprzyk-Czepielinda- potrzeba uruchomienia dziennego domu opieki dla ludzi starszych. 

Jest to sprawa priorytetowa, żeby ludzi starszych uhonorować. Jestem przeciwna zmianie przeznaczenia 

domu opieki dziennej. To ma służyć seniorom, którzy często są zamknięci w czterech ścianach. 

Radny Czesław Stadnik:  Linia kolejowa -a wykonanie parkingów, wiat . 

Radny Krzysztof Kmiecik - potrzeba uruchomienia dziennego domu opieki dla ludzi starszych. 

 

20. Wnioski i sprawy różne. 

Brak. 
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21. Komunikaty Przewodniczącej. 

 

Następna sesja odbędzie się 25 czerwca – w czwartek. Proszę przewodniczących o zaplanowanie 

komisji. Dziękuję za sprawne zaplanowanie komisji przed tą sesją. Jest nowy sprzęt dla państwa - ale 

jest jedna zasada - musicie państwo oddać poprzedni sprzęt, który macie. 

 

22. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XIX Sesji 

Rady Gminy. 

Sesja zakończyła się  – godz. 10:15 

Liczba załączników: 2.  

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce - Elżbieta Regulska 

  

Przygotował(a): Magdalena Marszałek – Wojciechowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

 

 


